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 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 23 augusti 2018 

  

 

Stefan Hansson Torbjörn Erbe 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Stefan Hansson (S) ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Torbjörn Erbe (M)  

Alexandra Grimfors (M)  

Mattias Keresztesi (M)  

Marie-Louise Gudmundsson (M)  

Abit Dundar (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Eva Ångström (M) för Joakim Larsson (M) 

Anna Forssell (S)  för Anders Göransson (S) 

Staffan Schartner (MP) för Veronica Eriksson (MP) 

Maria Ljuslin (V) för Rikard Warlenius (V) 

 

 

 
Ersättare: 

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)  

Emilie Fors (L)  

Susanne Wiklund (C)  

Nike Örbrink (KD)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Håkan Falk, Jenni Almgren, Ann-Charlotte Bergqvist, 

Göran Carlberg, Gunnar Jensen, Sara Lundén, Lena Mittal och Åsa 

Wigfeldt samt borgarrådssekreterarna Erik Da Silva och Annika Borg och 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-5. 
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 § 14 
Om att bygga studentbostäder och fler lokaler på 
Lappkärrsberget. Motion av Björn Ljung och Peter 
Backlund (båda L). Svar på remiss  
Dnr E2018-01486 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande 

som svar på remissen. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Stefan Hansson m.fl. (S), Lennart Tonell m.fl. 

(MP) och Maria Ljuslin (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Torbjörn Erbe m.fl. (M) och Abit Dundar (L) föreslår att 

nämnden beslutar att tillstyrka motionen och att därutöver 

anföra: 

 

Det är glädjande att kontoret delar bilden av att det behövs 

fler studentbostäder och att Lappis är ett lämpligt område att 

bygga en del av dessa på. Det är också positivt att samtal 

pågår för att hitta en lösning för användandet av områden 

innanför nationalstadsparkens gränser, med hänsyn till de 

särskilda utmaningar som det också innebär. Nu saknas det 

bara ett tydligt ledarskap för att undersöka området kring 

Lappis och hitta fler platser som skulle lämpa sig för bostäder 

så att vi kan få till fler bostäder inom en nära framtid. 

 

Att ständigt tvingas flytta mellan olika andrahandskontrakt, 

eller från soffa till soffa, kan även få den flitigaste studenten 

att välja bort Stockholms universitet och högskolor. Bristen 

på student- och forskarbostäder är ett av de allvarligaste hoten 

mot att de bästa studenterna ska söka sig till, och stanna i 

Stockholm. I en stad där behovet av spetskompetens blir allt 

viktigare, och antalet tjänster där en gymnasieexamen räcker 

blir allt färre, är behovet av goda studenter och forskare 

växande. Vi måste skapa bättre förutsättningar för att få fler 

att söka sig hit.  
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Därför behöver vi öka byggtakten för studentbostäder, bygga 

fler studentlägenheter som studenter har råd med och kan få 

utan att stå i bostadsköer som är längre än studieprogrammen. 

Och det duger inte att merparten av nya studentbostäder 

byggs långt bort från studieplatserna. Då tvingar vi in folk i 

onödig pendling som belastar trafikkapaciteten samtidigt som 

den stjäl tid från studierna. Därför vill vi se att en 

ansträngning görs för att tillgodose att fler bostäder byggs 

nära till universiteten. Det skulle förstärka möjligheterna till 

en positiv upplevelse under studietiden, underlätta för nya 

studenter att lära känna andra studenter och göra campuset till 

en mer naturlig plats att vistas på även utanför 

undervisningstiden. Det skulle vara bra för lärosätena. Det 

skulle vara bra för studenterna. Det skulle vara bra för 

Stockholm. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Stefan Hansson (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Stefan 

Hansson m.fl. (S), Lennart Tonell m.fl. (MP) och Maria Ljuslin (V). 

 
Reservation 

Torbjörn Erbe m.fl. (M) och Abit Dundar (L) reserverar sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Susanne Wicklund (C) och Nike Örbrink (KD) instämmer i förslag 

från Torbjörn Erbe m.fl. (M) och Abit Dundar (L). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 


